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§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordförande öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna till 

höstens första sammanträde.  

 

§ 2. Fastställande av dagordning 

Föreslagen dagordningen godkändes och fastställdes. 

 

§ 3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och frågan vad som görs åt  

lunchrummet i förvaltningshuset togs åter upp på dagens möte. Ulrika 

informerade om att eftersom daglig verksamhet driver Café Olé och det 

finns brukare och handledare från denna verksamhet som vistas i dessa 

lokaler, så är det enhetschefen vid daglig verksamhet, Gunnar 

Schenström, som är närmast ansvarig för deras arbetsmiljö.  Ulrika 

framförde att Gunnar gärna träffar ordförande i rådet för att diskutera 

frågan vidare och Ellinor fick i uppdrag att förmedla kontakten mellan 

Gunnar och Ingrid. Handikapprådet önskar dessutom få en träff med 

förvaltningens arbetsmiljöombud/skyddsombud Annica Walther, för att 

höra hennes synpunkter på lunchrummet. Ellinor fick i uppdrag att 

kontakta Annika.        

 

§ 4. Genomgång av balanslista 

En genomgång av tidigare utsänd balanslista gicks igenom och 

prioriteringar i denna lista gjordes. Ny uppdaterad lista med 

prioriterade aktiviteter är sammanställd.   Bilaga. 

 

§ 5. Ärenden till nämnden 

Tertialrapport 2. Vilket innebär redovisning av ekonomi och 

indikatorer och en helårsprognos. (se vidare information under § 7) 

 

§ 6.Rapporter och skrivelser 

Ordförande informerade om arbetet kring det nya handikappolitiska 

programmet. Det har funnits ett stort missnöje med det nuvarande 
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programmet, bland annat för att det ej varit implementerat i stadens 

styrsystem, vilket det nya programmet kommer att bli. Arbetet med det 

nya handikappolitiska programmet startade senvåren 2010 vilket är 

alltför kort tid för att det ska kunna träda i kraft 2011, vilket innebär att 

det gamla programmet förlängs under ytterligare ett år. Det nya 

programmet blir ett målprogram och arbetet leds av biträdande 

stadsdirektör Carina Udelepp, vilket innebär att det blir förankrat på 

högsta nivå i staden. Representanter från handikapprörelsen och 

tjänstemän i staden har arbetat gemensamt med det nya förslaget till 

program. Aktiviteter för att nå målen kommer att bestämmas på lokal 

nivå för att få in ett större inflytande och en aktiv dialog krävs för att 

målen ska nås. Större krav kommer att ställas på handikappråd och 

förvaltningar för att kunna arbeta med detta och få det att fungera. 

Förslaget på det nya handikappolitiska programmet kommer att 

komma ut på remiss till förvaltningarna för att sedan ligga till grund 

för när kommunstyrelsen fattar beslut om verksamhetsplanen 2012. 

 

Information gavs om att detaljplanen är tagen för Akalla 1. 

 

§ 7. Förvaltningsinformation 

Handikapprådets tider för hösten fastställdes till tisdagen den 12 

oktober, måndagen den 17 november och måndagen den 13 december. 

 

 Ulrika informerade om att budget förslaget för 2011 beräknas komma 

v 43 och ny verksamhetsplan tas i nämnden januari 2011.  

Hon informerade vidare om den senaste prognosen gällande ekonomin 

och man ligger på underskott inom beställarenheten och överskott 

inom utförarenheterna. Inom socialpsykiatrin har underskottet ökat 

sedan förra mätningen gjordes. Det har dock kommit tillskott i 

ekonomin inom funktionsnedsättning på grund av att man fått 

ersättning för högre nivåer hos flera brukare.  En engångssumma på 

1,2 miljoner extra har tilldelats förvaltningen för stöd till personer med 

neuropsykiatriska funktionsnedsättningar. Trots vissa tillskott bedömer 

Ulrika att 2011 blir ett lika tufft år rent ekonomiskt som 2010. LASS 

ersättningarna kommer att dras in under de första 20 timmarna från 

försäkringskassan, vilket kommer att få stora konsekvenser för 
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assistansen både inom barn och vuxna. Besluten kommer dock innan 

att genomgå en omprövning av försäkringskassan. Ordförande menade 

att detta blir en mycket viktig fråga för handikapprörelsen att driva och 

rådet önskar att få följa frågan ytterligare. 

 

Ulrika informerade om Akalla gruppboende och om den process som 

pågår inom socialpsykiatrin. Hon informerade vidare om Träff  10:ans 

flytt från Trondheimsgatan 10 i Husby till Trondheimsgatan 25. 

Brukare och personal har uttryckt att de i stort är nöjda med hur detta 

har  löst sig.  

 

§ 8.Frågor till förvaltningen 

Fråga som ställdes från rådets sida var om det skett några 

personalförändringar inom gruppbostäder och socialpsykiatri och 

Ulrikas svar på detta var att inga förändringar skett. 

Hon informerade vidare om den tillsyn som Socialstyrelsen utfört 

inom socialpsykiatrin under våren. Rapporten från denna beräknas 

komma under oktober – november och Ulrika bedömer att vi kommer 

att få en hel del kritik. Förvaltningen ser det dock tillsynen som en 

hjälp med att lösa flera svåra frågor.  

Inom Akalla gruppboende planeras nu för en liten 

organisationsförändring, genom att dela upp gruppboendet i två 

grupper, nämligen stödboende och gruppboende. Man vill att en 

bestämd personalgrupp jobbar med respektive grupp. Det är viktigt 

med kompetent personal och bra bemötande. Det pågår också 

diskussioner med MICASA angående renoveringar inom Akalla  

gruppboende. 

 

Upphandlingen gällande gruppbostäderna område 1 

Tilldelningsbeslutet är fattat och det är Attendo som fått förtroendet att 

driva gruppbostäderna vidare. Ulrika läste upp alla mervärden som var 

fastställda i upphandlingsunderlaget och redogjorde för vilka 

mervärden som avgjorde att Attendo vann upphandlingen. Hon 

informerade vidare om vad som händer härnäst och hur processen  

fortskrider. 
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Enligt postlista: Många anmälda arbetsskador, hur kommer det sig? 

Ulrika informerar om att rutinerna har förändrats och att alla 

arbetsskador diarieförs numera. Rådet önskar senare få se en 

årssammanställning . 

 

Arbete gällande våldsutsatta kvinnor: 

Ulrika informerade om kring förvaltningens arbete med våld mot 

kvinnor med funktionsnedsättning. En av cheferna har nyligen gått 

länsstyrelsens utbildning som riktar sig mot denna målgrupp och hon 

har återkopplat från denna på ledningsgruppen. Personal från 

gruppboenden och personlig assistans kommer vidare att gå utbildning 

i dessa frågor. I november kommer enhetschef Lina Blombergson från 

Kvinnofrid till ledningsgruppen då frågan ytterligare kan lyftas och 

diskuteras. 

Rådet önskar få den enhetschef som gått länsstyrelsens utbildning till 

ett av rådets möten för vidare information. Ellinor kontaktar henne. 

 

§ 9.Övriga frågor 

Inga övriga frågor hade anmälts. 

 

§ 10. Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum den 12 oktober klockan 13.30 i 

Järvasalen. 

 

§11. Sammanträdet avslutas. 

Ordförande tackade alla ledamöter och tjänstemän och avslutade 

mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


